
 

 

 
Op woensdag 5 maart en zaterdag 8 maart zijn er bijeenkomsten gehouden voor de participatie over Park 
Palenstein. De Gemeente Zoetermeer is tijdens de bijeenkomsten met omwonenden, ondernemers en andere 
belanghebbenden uit de buurt in gesprek gegaan over de toekomst van het park. In de buurt wordt hard 
gewerkt aan het verbeteren van de omgeving van de Dobbe en de gemeente gaat hiermee graag verder in Park 
Palenstein. In dit verslag leest u over de bijeenkomsten op 5 en 8 maart. 

 

• Wie hebben meegedaan? 
Tijdens de bijeenkomst op woensdagavond 5 maart in het CKC waren ongeveer vijftig mensen aanwezig. Hierbij 
waren omwonenden uit Palenstein, het Dorp en het Centrum. Ook waren er ondernemers uit de Dorpstraat en 
enkele leden van de gemeenteraad. Tijdens de rondwandeling door het park op zaterdagochtend 8 maart zijn 
circa veertig mensen geweest. Ook daarbij waren buurtbewoners en ondernemers aanwezig.  
 

• Wat is er verteld? 
Tijdens de bijeenkomst op 5 maart is meer verteld over de geschiedenis van het park. De afgelopen jaren zijn er 
al verschillende verbeteringen aan het park gedaan. Ook zijn er, met de plannen voor de rest van het 
Dobbegebied, in 2023 nieuwe plannen gemaakt voor Park Palenstein. Tijdens de bijeenkomst zijn deze plannen 
toegelicht. Helaas is bij het maken van deze plannen de participatie niet volledig geweest. Daarom is in de 
zomer van 2024 besloten om deze gemaakte plannen niet uit te voeren maar, samen met de buurt, nieuwe 
plannen te gaan maken. 
 

• Hoe is het gegaan? 
Op veel verschillende manieren hebben de mensen uit de buurt hun meningen, aandachtspunten, 
opmerkingen en vragen kunnen delen. Er zijn publiekelijk vragen gesteld, er is getekend op de plattegronden 
en er is gestemd op verschillende stellingen. Bij de bijeenkomsten waren deskundigen van de gemeente 
aanwezig om antwoord te geven op vragen. 
 

• Wat waren de meningen en opmerkingen? 
Er is veel gezegd tijdens de bijeenkomsten. De aanwezigen hebben veel meningen gegeven en opmerkingen 
gehaald. Deze worden allemaal gebruikt om nieuwe plannen te maken. In dit verslag vindt u eerst de zeven 
meest gemaakte opmerkingen samengevat. Daarna staan de stellingen en hoe er gestemd is over de stellingen 
en worden enkele vragen die veel zijn gesteld beantwoord. Tot slot vindt u nog enkele afbeeldingen van de 
gemaakte tekeningen.  
 

• Hoe gaat het nu verder? 
De gemeente verwerkt de ontvangen opmerkingen en werkt aan verbeterplannen voor Park Palenstein. In mei 
of juni wordt een derde bijeenkomst georganiseerd, waarin de aangepaste plannen worden gepresenteerd en 
bewoners de kans krijgen om hierop te reageren. 
 

• Heeft u nog vragen? 
U kunt altijd met de gemeente Zoetermeer in contact komen. Voor vragen over de participatie kunt u mailen 
naar binnenstad@zoetermeer.nl of bellen naar 14-079. Voor meer informatie over alle werkzaamheden in het 
dobbegebied kunt u kijken op de website www.zoetermeer.nl/centraalpark.  
 
 
 
 

Verslag bijeenkomsten Park Palenstein  

Onderwerp:  Bijeenkomsten Park Palenstein 

Datum:   05-03-2025 en 08-03-2025 

Locatie:   Zoetermeer, CKC en Park Palenstein 
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• Wat vond u van de bijeenkomsten? 
De gemeente Zoetermeer probeert participatie altijd zorgvuldig te organiseren. Uw tips of ideeën om de 
participatie te verbeteren zijn dan ook altijd welkom. U kunt een korte enquête invullen over de twee 
bijeenkomsten van Park Palenstein. Dat kan via onderstaande QR code of via onderstaande link.  
https://surveys.enalyzer.com/survey/linkindex?pid=dabitg3s   
 

  
 

Opbrengst van de participatie 
 
De meest gemaakte opmerkingen 
Er zijn veel opmerkingen gemaakt die met elkaar overeenkomen. De zeven meest gegeven opmerkingen zijn 
samengevat en hieronder omschreven. 
 

• Maak van Park Palenstein een echt park 
Veel buurtbewoners vinden dat Park Palenstein nu niet echt als een park aanvoelt. Het groen dat er is, wordt 
gewaardeerd, maar het voelt als te weinig. Daarom is er een brede wens om het park groener te maken. Dit 
betekent niet alleen meer bomen en planten, maar ook meer variatie. Vruchtdragende bomen, zoals 
kersenbomen, zouden een mooie toevoeging zijn, net als planten met kleurrijke bloemen of groen dat het hele 
jaar door blijft. Bij het aanplanten van nieuw groen gaat de voorkeur uit naar planten en bomen die van nature 
in Nederland groeien. Ook noemden veel omwonenden het belang van meer bomen, voor verkoeling in de 
zomer.  
 

• Groener en duurzamer, niet meer stenen 
Om het park mooier te maken zien veel mensen dus graag meer groen in het park. Dit helpt ook in het 
verduurzamen van het gebied. Veel mensen benadrukten daarbij dat dit ook betekent dat er niet meer stenen 
in het park moeten komen. Door alle voetpaden, fietspaden en wegen naar het Stadshart, de Dorpstraat en de 
wijk Palenstein is er al veel verharding. Meer stenen is niet wenselijk.  
 

• Voorkom overlast van de warenmarkt 
Met name omwonenden van Park Palenstein ervaren regelmatig enige overlast van de warenmarkt. 
Bijvoorbeeld geluidoverlast bij het opzetten van de markt en vuiloverlast na afloop. Veel omwonenden zien 
dan ook liever niet dat de warenmarkt wordt doorgetrokken naar Park Palenstein omdat dan mogelijk de 
overlast toeneemt. Ook zien zij problemen voor het laad- en los verkeer voor de markt. Enkele ondernemers uit 
de Dorpstraat zien echter wel graag dat de warenmarkt wordt doorgetrokken om zo de verbinding met het 
stadshart te versterken.  
 

• Behoud en maak de verbinding 
Park Palenstein ligt op een unieke locatie tussen het Stadshart, de Dorpstraat en wijk Palenstein. Daarmee is 
het een goede plek om de verbinding tussen deze locaties te maken. Met name vanuit ondernemers vanuit de 
Dorpstraat is aangegeven dat zij graag een versterkte verbinding zien. Bijvoorbeeld door de looproutes tussen 
het Marseillepad en de Dorpstraat te verbeteren, of dus door de warenmarkt door te trekken. 
 

• Verbeter knelpunten van voet- en fietspaden 
De voetpaden en fietspaden worden als goed gewaardeerd, maar zijn op sommige locaties niet zo logisch of 
onveilig. Met name het kruispunt in het noorden van het park, bij de Osylaan en de Du Meelaan, kan beter. 
Ook het kruispunt waar de busbaan en het fietspad aankomen bij de Leidsewallen kan veiliger. Ook zijn er 
zorgen over fietser die bestaande voetpaden door het park gebruiken als sluiproutes.  
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• Maak Park Palenstein onderdeel van Centraal Park 
Tijdens de bijeenkomsten zijn er veel complimenten gegeven over het Centraal Park. Met name de nieuwe 
inrichting van het Marseillepad bevalt veel mensen goed. In de gesprekken is er dan ook vaak gepleit voor 
eenzelfde soort verbetering in Park Palenstein. Bijvoorbeeld het doortrekken van dezelfde soort stenen, 
dezelfde soort lantaarnpalen en dezelfde soort planten. Kanttekening hierbij is dat uit de stellingen (zie 
verderop) hier meer stemmen tegen zijn gemaakt.   
 

• Meer gezelligheid, niet meer overlast 
Veel mensen zien graag meer gezelligheid in het park. Bijvoorbeeld schoolkinderen die in de pauze komen 
spelen in het park of een gezellig bankje naast de Jeu de Boulebaan. Tegelijkertijd zijn er zorgen over overlast. 
Met name zorgen over geluidsoverlast van teveel of te harde evenementen maar ook overlast van jongeren die 
’s nacht in het park blijven hangen. De wens is dus, meer gezelligheid in het park zonder meer overlast te 
maken.  
 
Stemmen op de stellingen 
De oorspronkelijke plannen voor Park Palenstein zijn verwoord in stellingen. Tijdens de bijeenkomst op 
woensdag 5 maart konden de aanwezigen stemmen op deze stellingen.  
 
Meer bomen in Park Palenstein    30 stemmen voor, 0 stemmen tegen 
Meer groen in Park Palenstein    22 stemmen voor, 0 stemmen tegen 
Ruimte voor doortrekken Warenmarkt in Park Palenstein 1 stem voor, 30 stemmen tegen 
Meer zitplekken in Park Palenstein    6 stemmen voor, 16 stemmen tegen 
Meer speelplekken in Park Palenstein   5 stemmen voor, 16 stemmen tegen 
Stenen en straatmeubilair doortrekken in stijl Centraal Park 6 stemmen voor, 15 stemmen tegen 
 
Meest gestelde vragen 
Wat is het beleid voor evenementen in het amfitheater? 
Het amfitheater is een locatie waar evenementen kunnen plaatsvinden. In het bestemmingsplan van 2013 zijn 
daarvoor regels opgenomen. Op de afbeelding hieronder staat de locatie met een stippellijn aangegeven. Op 
deze locatie mogen alleen kleinschalige evenementen plaatsvinden, zoals een boekenmarkt, een openlucht 
voorstelling of een braderie. Een evenement mag maximaal één dag duren en maximaal 500 bezoekers 
hebben. Dit soort kleinschalige evenementen leveren doorgaans geen overlastsituaties op voor de 
omwonenden. Per jaar mogen er maximaal 38 evenementen plaatsvinden. In de praktijk vinden er echter 
slechts enkele evenementen per jaar plaats. Voor 2025 zijn er bijvoorbeeld slechts twee evenementen 
aangemeld, namelijk tijdens koningsdag en voor de Teckeldag. De gemeente Zoetermeer heeft daarom geen 
plannen om de regels voor deze locatie aan te passen.  
 

 
 



 

 

Wat gebeurt er met de vier bomen naast de brug naar het Marseillepad? 
Er staan vier bomen langs de Leidsewallen wetering, vlakbij de brug naar het Marseillepad en het woonhuis 
Leidsewallen 65. Op de afbeelding hieronder staan de bomen omcirkeld. Deze bomen zijn helaas ziek met de 
essentaksterfte. Dat betekent dat de takken van deze bomen steeds slechter worden en op een gegeven 
moment kunnen afbreken. De gemeente heeft daarom een kapvergunning voor deze bomen aangevraagd. Als 
de takken voor onveilige situaties zorgen, worden de bomen gekapt.  
 

 
 
Waar mag gefietst worden op het nieuwe Marseillepad? 
Het nieuwe Marseillepad is geopend. Er is een nieuw fietspad en ruimte om te lopen. De gemeente heeft veel 
vragen gehad over het fietspad. Het is nu niet voor iedereen duidelijk wat het fietspad is. Op de onderstaande 
afbeelding is het fietspad en het voetpad weergegeven. De gemeente gaat met borden of tegels duidelijker 
maken wat het fietspad is.  

 

Voetpad 



 

 

Afbeeldingen van de inbreng 

 
 

 
 
 
 

  


